
CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI TG. OCNA 
 
 

PROCES VERBAL 
 

Incheiat astazi, 10 noimbrie 2008,  cu ocazia desfasurarii sedintei extraordinare a 
Consiliului local al orasului Tg. Ocna. 

Sedinta extraordinara a Consiliului local al orasului Tg. Ocna a fost convocata in baza 
Dispozitiei Primarului nr. 767  din 07.11.2008 in conformitate cu prevederile art. 39, alin.2) si 8) 
din Legea nr. 215/2001 – a administratiei publice locale – Republicata.  

La sedinta sunt prezenti 15 consilieri . Absenteaza motivat d-l consilier Grefu Ioan si d-l 
viceprimar Nutu Costache . 

Secretarul orasului – consilier juridic Mihaela Luminita Roset declara lucrarile sedintei 
deschise, fiind legal convocată şi constituită . 

Participa  sefii de servicii si birouri din cadrul Aparatului de specialitate al Primarului si 
din cadrul Serviciilor subordonate Consiliului local al orasului Tg. Ocna, d-na profesoara Ionas 
Virginia – Presedinta sindicatului invatamantului  preuniversitar – Bacau , d-na Otilia Vespan 
Vicepresedinta Sindicatului invatamnatului preuniversitar  

Lucrarile sedintei sunt conduse de d-l consilier Chelaru Petrisor care da citire ordinii de 
zi: 

1) Proiect de Hotarare privind aprobarea  Studiului de fezabilitate si a indicatorilor  
tehnico-economici ai proiectului ” Pod cu un fir de circulatie peste raul  Trotus, Cartier 
Pacuri, orasul Tg.Ocna, judetul Bacau” 

 
                 Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 

 
2) Proiect de Hotãrâre privind rectificarea bugetului local. 

                        Iniţiator- Primarul oraşului Tîrgu Ocna 
 
Presedintele de sedinta – d-l consilier Chelaru Petrisor supune spre aprobarea membrilor 

Consiliului local ordinea de zi in forma prezentata de executiv.  
Punctul 1 al ordinii de zi :” Proiect de Hotarare privind aprobarea  Studiului de 

fezabilitate si a indicatorilor tehnico-economici ai proiectului ” Pod cu un fir de circulatie peste 
raul  Trotus, Cartier Pacuri, orasul Tg.Ocna, judetul Bacau”. 

Presedintele Comisiei pentru urbanism si amenajarea teritoriului – d-l consilier Rusu 
Mihai acorda un aviz favorabil proiectului de hotarare. 

Presedintele Comisiei pentru studii si  prognoze economico-sociale – d-l consilier Stefan 
Silochi acorda un aviz favorabil proiectului de hotarare. 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Chelaru Petrisor supune spre aprobare : “ Proiect de 
Hotarare privind aprobarea  Studiului de fezabilitate si a indicatorilor tehnico-economici ai 
proiectului ” Pod cu un fir de circulatie peste raul  Trotus, Cartier Pacuri, orasul Tg.Ocna, 
judetul Bacau”. Se voteaza in unanimitate. 

 
Punctul 2 al ordinii de zi : „ Proiect de Hotãrâre privind rectificarea bugetului local.” 
Are cuvantul Presedintele Comisiei pentru studii si  prognoze economico-sociale – d-l 

consilier Stefan Silochi :” Comisia economica a analizat  proiectul de hotarare cu cele 4 puncte 
ale sale si a acordat un aviz favorabil cu propunerea ca plata tichetelor cadou pentru invatamant 
ramase neachitate, sa se faca pana la sfarsitul anului, conform Protocolului incheiat intre 



Consiliul local al orasului Tg. Ocna si Sindicatul invatamantului preuniversitar. Acest 
amendament al comisiei a fost votat cu 5 voturi. Deoarece s-a facut un singur proiect de hotarare 
in care sunt supuse dezbaterii mai multe puncte propun sa discutam mai intai  amendamentul 
Comisiei economice si apoi sa supunem la vot intreg proiectul .” 

Are cuvantul Primarul orasului – d-na Floarea Ivanof: “ Nu s-a pus niciodata problema 
acordarii acestor tichete ci doar a legalitatii acestui protocol. “ 

D-na consilier Sotcan Theodora : “ La ce protocol faceti referire? Avem un protocol 
incheiat in data de 22.01.2008 in cadrul Comisiei de dialog social din orasul Tg. Ocna care 
prevede acordarea unui tichet in valoare de 30 lei pentru fiecare eveniment stabilit in protocol (7 
evenimente ) si un Protocol din data de 07.08.2008 aprobat de Directia muncii pentru acordarea a 
7  tichete de 50 lei/tichetul  pe eveniment.” 

Primarul orasului – d-na Floarea Ivanof : “ Eu nu am semnat nici un protocol cu 
dumneavoastra si nici nu am cunostiinta de protocolul din 07.08.2008.” 

D-na consilier Sotcan Theodora : “ Acest protocol din 07.08 a fost incheiat la nivel de 
ramura si nu trebuie neaparat insusit de catre toti primarii. D-na Tudoreanu este aici si stie despre 
ce vorbesc.” 

D-na consilier Tudoreanu Maria : “ In data de 07.08 ati incheiat un nou protocol care 
trebuia adus la cunostiinta primarului. Angajatorul este Inspectoratul scolar , deci de acolo trebuie 
sa primiti banii.” 

D-na consilier Biri Daniela : “ Este cazul sa se reglementeze aceasta situatie . In aceasta 
sedinta aprobam amendamentul initiat de presedintele PSD-ului , conform primului protocol si 
urmeaza sa lamuriti situatia celui de-al doilea protocol, ulterior.” 

Presedintele de sedinta – d-l consilier Chelaru Petrisor : “ In aceasta sedinta vom supune 
aprobarii proiectul de hotarare prezentat de executive cu amendamentul Comisiei economice. 
Protocolul din luna august care nu a fost adus la cunostiinta primarului nu-si are oportunitatea 
discutarii lui acum, urmand sa faca obiectul unei discutii ulterioare. 

D-na Ionas Virginia : “ Acest protocol a fost adus d-nei contabil sef. : 
D-na Dichiseanu Ana – contabil sef : “Eu am avut acest protocol dar el nu a fost primit in 

mod oficial, cu adresa de inaintare. “ 
D-na Ionas Virginia : “ La sedinta Consiliului local din luna trecuta am prezentat atat 

protocolul incheiat la nivel local cat si pe cel incheiat la nivel judetean.” 
Presedintele de sedinta – d-l Chelaru Petrisor :

„ Proiectul de Hotãrâre privind rectificarea bugetului local ” cu amendamentul Comisiei 
economice.  

 “ Acest din urma protocol va fi discutat cu 
executivul la o data ulterioara . Acum supun spre aprobarea membrilor Consiliului local :   

- Cine este pentru?          –  13 voturi; 
            - Cine este împotrivă?     –   2 voturi (d-na consilier Sotcan Theodora si d-na     
                                                         consilier Barna Liliana ); 

  - Dacă se abţine cineva?  –  0 abtineri . 
Fiind necesar votul majoritatii consilierilor locali in functie ( 10 voturi) proiectul de 

hotarare a fost aprobat. 
D-na Otilia Vespan – Vicepresedintele Sindicatului preuniversitar  da citire unui protest 

referitor la aplicarea  legii de majorare a salariilor personalului didactic incepand cu data de 
01.10.2008, precum si in legatura cu respectarea celor doua protocoale incheiate in 22.01.2008 si 
07.08.2008. 

Presedintele de sedinta d-l Chelaru Petrisor multumeste sindicatului pentru interventie si 
precizeaza ca membrii Consiliului local au luat act de toate solicitarile profesorilor. “  Protocolul 
incheiat in data de 22.01.2008 a fost discutat si a fost rezolvat prin aprobarea hotararii referitoare 



la rectificarea de buget. Cel de-al doilea protocol urmeaza sa il prezentati d-nei Primar in mod 
oficial “. 

D-na Primar – Floarea Ivanof

Multumind pentru participare Preşedinte de sedinta d-l consilier Chelaru Petrisor declara 
inchise lucrarile sedintei. 

 : “ Va invit la o discutie , fie dupa sedinta de consiliu, fie in 
alta zi , urmand ca eu sa informez Consiliul local la o data ulterioara despre rezultatul 
discutiilor.” 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal.  
 

 
 
 

PRESEDINTE DE SEDINTA 

 
Consilier CHELARU PETRISOR 

 
 
 
 
 
 
 CONTRASEMNEAZA 
                                                                                           Secretarul orasului Tg. Ocna 
                                                                                 Consilier juridic Mihaela Luminita ROSET 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
               INTOCMIT, 
Ref. de specialitate Corina Vãsoiu 

 
 


